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P R O T O K Ó Ł  Nr 14.2020 
Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 
odbytego w dniu 23 czerwca 2020 roku 

 

Posiedzeniu przewodniczył Dawid Pałczyński – Przewodniczący Komisji. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

-  członkowie Komisji wg listy obecności, 

- Radosław Ciechacki – Wójt Gminy 

-  Żaneta Piotrowska  – Skarbnik Gminy. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na XVII Sesję Rady Gminy. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

3. Sprawy różne. 

 

ad. 1. Komisja omawiała następujące informacje i projekty uchwał związane z  XVII 

Sesją Rady Gminy:  

 

1) W dyskusji nad Raportem o stanie gminy za 2019 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił raport. Wykonanie funduszu sołeckiego, gospodarkę nieruchomościami i 

mieszkaniową (dodatki mieszkaniowe), program ochrony środowiska.    

 

Komisja jednogłośnie przyjęła Raport o stanie gminy za 2019 rok. 

 

2) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminnej Przychodni w Dąbrowie Chełmińskiej, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały oraz raport przygotowany przez dyrektora. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnej Przychodni w Dąbrowie Chełmińskiej. 

 

3) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia raportu o sytuacji ekonomiczno-

finansowej Gminnej Przychodni w Dąbrowie Chełmińskiej za 2019 rok, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że projekt uchwały dotyczy działki w Gzinie, o której wcześniej była 

rozmowa. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu 

o sytuacji ekonomiczno-finansowej Gminnej Przychodni w Dąbrowie Chełmińskiej za 2019 

rok. 

 

4) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części 

nieruchomości gruntowe, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że dotyczy to ulicy Jagodowej w Gzinie, cena szacunkowa zostanie 

określona. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie wyrażenia zgody na 

dzierżawę części nieruchomości gruntowej. 

 

5) W dyskusji nad projektem w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnej Przychodni w 

Dąbrowie Chełmińskiej, głos zabrali: 

Wójt Gminy przedstawił propozycję składu Rady Społecznej. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powołania Rady 

Społecznej Gminnej Przychodni w Dąbrowie Chełmińskiej. 

 

6) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu administracji 

rządowej dotyczących obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych na terenie 

Gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że coroczne otrzymujemy dotacje od wojewody na ten zakres zadań 

publicznych. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań z 

zakresu administracji rządowej dotyczących obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych na terenie Gminy Dąbrowa Chełmińska. 

 

7) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że powołuje się komisję celem wprowadzenia do statutu regulacji 

dotyczących np. zdalnej sesji rady gminy.  

 

Komisja nie głosowała projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

Rady Gminy Dąbrowa Chełmińska. 
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8) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej, 

głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że w związku z otrzymanym dofinansowaniem musimy uzupełnić o 

dodatkowe zapisy, następnie uchwały omówił projekt uchwały oraz opłaty za usługi 

przewozowe w transporcie zbiorowym. 

 

Komisja nie głosowała projekt uchwały w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za 

usługi przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej. 

 

9) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 

publicznego transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Gmina Dąbrowa 

Chełmińska, głos zabrali: 

Wójt Gminy omówił projekt uchwały oraz przebieg trasy. 

 

Komisja nie głosowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 

publicznego transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Gmina Dąbrowa 

Chełmińska. 

 

10) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa Chełmińska za 

2019 rok, głos zabrali: 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały oraz sprawozdanie.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dąbrowa Chełmińska za 2019 rok. 

 

11) W dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dąbrowa 

Chełmińska na 2020 rok, głos zabrali: 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Dąbrowa Chełmińska na 2020 rok. 
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12) W dyskusji nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 2020-2030, głos 

zabrali: 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Chełmińska na lata 

2020-2030. 

 

13) W dyskusji w sprawie o przejęcie lokali mieszkalnych, głos zabrali: 

Wójt Gminy powiedział, że wniosek był rozpatrywany Rada określiła zakres prac, które 

zostały wykonane.  

 

Komisja nie zajęła stanowiska, wniosek będzie rozpatrzony na jednej z kolejnych sesji.  

 

Ad. 2. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.   

 

Ad.3. W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

Przewodniczący Komisji odczytał pismo dyrektora Zespołu Szkół w Dąbrowie Chełmińskiej 

 

 w sprawie przeprowadzenia ankiety wśród pracowników.                 

 

Na tym posiedzenie zakończono.   

 

Protokółowała:                                  Przewodniczył: 

 

    Barbara Piórkowska                   Dawid Pałczyński      

                                Przewodniczący Komisji 
 

 

 

 

 


